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Защо говорим за това?

Отговорът е: да... но засега не за масово ползване.

Конструкторите на Alef Aeronautics наистина са измислили работещ модел на летяща кола.

Засега обаче те имат разрешение да я използват в много конкретни ситуации:

1. На различни изложения, на които просто да демонстрират на хората какво може да прави тя.
2. При изпитания, за да могат да я подобрят и да отстранят евентуални проблеми.

Летящият автомобил може да излита от място (няма нужда от писта) и може да разтваря крилата си във въздуха. Вече е възможно да изминат и доста
повече километри между зарежданията (около 300, колкото от София до Велико Търново). Побират двама души.

Въпросът обаче е как точно ще се регулира движението на колите във въздуха - това би изисквало цял нов правилник... и нови начини да се наложи
неговото спазване. Освен това подобен въздушен трафик би вдигнал наистина много шум. Има и още безброй въпроси, на които трябва да се
отговори, преди "летящите коли" да излязат от научнофантастичните филми и да влязат в реалния живот.
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